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17 maart 2021. 

 

Beste vrienden, 

Gisteren waren de verkiezingen voor de gemeenteraad, met een fantastische uitslag voor het 
Nollebos! 

De kiezers van de gemeente Vlissingen hebben met hun stem een duidelijke opdracht gegeven aan 
de nieuwe gemeenteraad: behoud het Nollebos zoals het is en knap het op. 

Die wens is bepaald niet nieuw, maar nu is hij ook luid en duidelijk doorgedrongen in de 
gemeenteraad. 

Bij het verkiezingsdebat dat wij op 25 februari hebben georganiseerd bleek al een duidelijke 
verschuiving in de goede richting. Daardoor konden we bij de kiezers 8 partijen aanbevelen in wie 
we voldoende vertrouwen hebben. Samen hadden ze 16 zetels van de 27 in de totale raad, en nu 
hebben ze er samen zelfs 19.  

De partijen die we niet hebben aanbevolen hadden samen 11 zetels en daar zijn er nu nog 6 van 
over…. 

Van 2 partijen (D66 en FvD, elk 1 zetel) weten we niet goed wat hun standpunt is. Misschien sluiten 
ze zich wel bij de nieuwe meerderheid aan. 

We mogen met zijn allen blij en tevreden zijn dat we -mede door onze acties en stem- dit samen 
hebben bereikt. 

Het college was samengesteld uit 5 partijen (samen 16 zetels) die er nu nog maar 13 zetels hebben 
en dat is niet genoeg om een nieuw college te vormen. 

Er moet dus een nieuw college komen.  

Ook is al bekend dat van de 5 wethouders er 4 zeker niet meer terug komen. De enige die terug wil 
komen is Albert Vader (Partij Souburg Ritthem, PSR) en hij heeft naar aanleiding van ons 
verkiezingsdebat in een radio-interview gezegd: “Het Nollebos: wat wij heel graag willen is dat -
zeker naar aanleiding van het debat vorige week -  waarbij we zien ja wij willen, men wil, de gemene 
deler, geen grote geasfalteerde hoofdstructuur, daar moet je dus niet aan beginnen en de rotonde 
bij de van Woelderenlaan niet doortrekken het bos in of het park in. Wat we eigenlijk zouden willen 
als Partij Souburg Ritthem is gewoon € 100.000 zo snel mogelijk beschikbaar stellen en dat men 
met een wijktafel gaat bedenken: wat gaan we daar nu zo snel mogelijk realiseren? Bijvoorbeeld 
natuurvriendelijke oevers of een cultuurroute  met geschiedenisles erbij of alvast een bloemen- of 
een kruidentuin aanleggen voor de schooljeugd, maar dat de wijktafel -dat is dus een breed 



samengestelde groep mensen uit Vlissingen- zelf gaat bedenken: wat gaan we nu als eerste 
aanpakken In het Nollebos? Dus daar zouden wij graag met een nieuw college € 100.000 gelijk voor 
beschikbaar willen stellen, want eerlijk gezegd hebben we er nu wel genoeg over gesproken. Het 
gaat er al jaren over en ik vind dat af en toe kenmerkend voor de Vlissingse politiek: veel praten. 
We moeten overgaan tot actie!”.  

We zijn benieuwd wat de college-onderhandelingen ons gaan brengen. De inzet van de PSR is 
gunstig en zal vast wel in het programma komen, misschien wel meer als er nog winnaars van de 
verkiezingen gaan aanschuiven om een wethouder te leveren. 

De komende vier jaar zal het niet meer gaan over behoud van het Nollebos, maar over beheer, en 
zullen er concrete maatregelen uitgevoerd gaan worden. 

We blijven de gebeurtenissen in het stadhuis actief volgen en houden u op de hoogte. 

met vriendelijke groeten, 

het bestuur. 

 

 


